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Voorwoord 

 

Terugkijkend op het jaar 2016 kunnen we zeggen van een rustige jaar, met een uitzondering 

dat we te horen kregen dat we moeten verhuizen. 

Sinds begin 2016 werd bij WeZoDo een Babycursus gegeven. In de cursus leren de ouders 

en opvoeders de babygebaren. De babygebaren is het ondersteunen van de gesproken taal 

door middel van gebaren. 

De lang verwachte nieuwe website werd eindelijk gelanceerd, mede dankzij de Fonds1818. 

De opzet is gemaakt door de externe bureau Webton.  

Bij Het Gebarenplein was de expositie “De Kunst van zien”, geopend door de wethouder van 

de gemeente Zoetermeer, Isabelle Vugs. Een maand lang konden men de schilderijen 

bekijken die door doofslechtzienden zijn gemaakt. 

We hebben de 35-jarige jubileum gevierd met onze vrijwilligers met weekenduitje. Later 

hadden we een jubileum-receptie voor alle vrijwilligers en oud-vrijwilligers.  

Don Bosco heeft 80-jarige jubileum gevierd met een dagtripje. 

Helaas kregen we rond de zomervakantie te horen dat we moeten verhuizen, dit was een 

klap in onze gezicht. We vonden het onbegrijpelijk, omdat het gebouw nog goed is en we 

zeer naar ons zin hebben. Hierdoor zijn we gaan strijden tegen de verhuizing.  

Het aantal vrijwilligers blijft nog hetzelfde, ondanks dat er paar weggaan, maar er komen 

weer nieuwe erbij.  

We hopen op een goed jaar 2017, dat het positief uitpakt voor ons inzake Het Gebarenplein. 

 

Het bestuur van Stichting WeZoDo 
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Bestuur 

Binnen het bestuur was er in 2016 enkele wijzigingen geweest.  
 
Bij de Sectie Beheer is Saskia Rader bijgekomen als plaatsvervangend bestuurslid. 
Bij de Sectie E&V is Marcella Hagendijk bijgekomen als plaatsvervangend bestuurslid. 
 
Helaas hebben we afscheid moeten nemen van de secretaris Tom Voskuijl. Door de 
omstandigheden besloot hij te stoppen als de secretaris, wat we heel erg vonden. 
In zijn plaats is Leyda Kok gekomen als interim-secretaresse. Bij de komende AJV wordt 
nieuwe secretaris gezocht. 
 
 
Vrijwilligers 
 
We zijn de vrijwilligers zeer dankbaar voor hun inzet. Zonder hun kunnen we Stichting 
WeZoDo niet voortzetten. In 2016 werden enkele vrijwilligers in het zonnetje gezet i.v.m hun 
jarenlange inzet. Zo vierden Dina van Wijk, Monique Taal, Emmie Visser en Charissa Bol 
hun 12,5 jarige jubileum. En 25-jarige jubileum is voor Walter Jong en Coen Wamsteeker. 
 
Dankzij de jubileumpot hebben we jubileumreisje gemaakt met de vrijwilligers. We gingen 
naar het oosten van het land. Met bezoek aan Orchideeënhoeve, Ameland en Giethoorn 
konden we terugkijken op zeer geslaagde weekend. 
 
Het aantal vrijwilligers staat nu op 59.  
 
 
Stagiaires 
 
Zoals voorgaande jaren komen de stagiaires van Hogeschool Utrecht bij ons de bardiensten 
te draaien. Tijdens hun stage kunnen ze oefenen met de gebarentaal dat ze moeten leren 
voor hun opleiding doventolk of gebarendocent. In 2016 waren er 3 stagiaires bij WeZoDo. 
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Gebarencursussen 
 
De gebarentaal wordt door de meeste doven en slechthorenden gebruikt ter ondersteuning 

bij hun orale communicatie. De meeste mensen , die niet weten hoe ze met de dove of 

slechthorende moeten communiceren, vonden dat eng  en vermijden vaak om met de dove 

of slechthorende te praten. Doodzonde toch. De doven zijn echt absoluut niet eng . 

Hoe lossen we dan op?  

Door gebarencursussen aan te bieden dus communicatie met ondersteuning van 

gebarentaal.  

Dit jaar hebben we 3 gebarencursussen gegeven. NGT ab1 en NGT ab2. Er hebben zich 

totaal 34 personen opgegeven.  

Iedereen die er aan deelgenomen te hebben zijn er voor geslaagd.  

Ze hebben dan of certificaat of deelname van bewijs gekregen.  

Ons team is sinds januari versterkt met Marcella Hagendijk als B-persoon. 

 

 

 
 
 
 
Gebarencontactavonden  
 
Ook dit jaar zijn er gebarencontactavonden georganiseerd en wel in maanden januari, 
februari, maart, april, mei, juni, september, oktober en november. 
 
Er waren uiteenlopende thema's zoals kerst & oud en nieuw, vingerspellen & tellen, 
kleuren, kleren, ziek & gezond, land en plaatsnamen, kwartet en memory, herfst en als 
laatste lokalisatie. 
 
Ellemieke is ontzettend creatief in het verzorgen van de oefeningen en weet er altijd een 
“feestje” van te maken. 
De avonden werden bezocht door vaste groep bezoekers, aangevuld met andere 
belangstellenden. 
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Soms waren er 4 tot 12 mensen. 
 
 
Iedereen die de avonden heeft bijgewoond, was erg enthousiast. Het was erg gezellig, leuk 
en leerzaam. Omdat de thema's behandeld worden van spel en oefeningen, heel soms 
ondersteund door dvd's werd er vanouds weer erg veel gelachen. 
 
Ook het komend jaar zullen er gebarencontactavonden georganiseerd worden, natuurlijk 
weer net zo gezellig en leerzaam als afgelopen jaar. 
Iedereen is dan ook van harte welkom. 
 
Helaas gaat Jacqueline Hetem per ingang van 31 december 2016 stoppen als b-persoon. 
Gelukkig is iemand bereid om Jacqueline over te nemen en dat is Marloes van Beest. 
 
 
 

 

 
 
Babygebaren 

Sinds begin 2016 wordt er bij Wezodo een Babygebaren cursus aangeboden. In de cursus 

leren ouders en opvoeders, Babygebaren in de praktijk toe te passen. Babygebaren is het 

ondersteunen van de gesproken taal door middel van gebaren.  

In mei 2016 is de eerste cursus van start gegaan. De cursus bestaat uit drie bijeenkomsten 

van ongeveer 2 uur die om de drie weken worden gegeven bij Wezodo. De cursus wordt 

gegeven door Soraya Luijks, een gecertificeerd Babygebaren docent en bijna afgestudeerd 

als Docent Nederlandse Gebarentaal. 

Wanneer men aan de cursisten vraagt waarom zij zijn begonnen met de cursus krijgt men 

vele reacties als: “Ik vind het erg leuk om gebaren te leren, Babygebaren te gebruiken en te 

komen op Wezodo om de cursus van Sorado te volgen” . Ook zijn er ouders die het fijn 

vinden dat hun kind zichzelf beter kan uiten door gebaren. Een moeder zei tegen Soraya 

“Hoe mooi is het dat je al kan communiceren met je kindje terwijl hij/zij niet kan praten” en 

daar heeft zij helemaal gelijk in! 

In de lessen wordt aandacht besteed aan de taalontwikkeling, onderzoeken over de 

taalontwikkeling, de gebaren en de Dovencultuur. Gedurende de gehele cursus én daarna 

ondersteun ik de ouders en opvoeders in het creëren van interactiemomenten waardoor de 

gebaren in verschillende situaties worden toegepast. 
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De cursisten zien de cursus Babygebaren als een “hele nieuwe ervaring”, ze vinden de 

lessen leerzaam en interactief. Enthousiaste cursisten menen na een dag al diverse gebaren 

terug te zien. Moeders komen in het begin van de tweede les binnen met een brede glimlach 

op hun gezicht. Na mijn opening beginnen we met de rondvraag en daar barst men los over 

de ervaringen van het toepassen van Babygebaren in de praktijk. Ouders en opvoeders 

vertellen met trots over het eerste gebaar en welke gebaren er in de praktijk het meest 

worden gebruikt zoals LEKKER en FRUIT. Zelfs ouders of opvoeders van 

basisschoolgaande kinderen met een achterstand in de spraak en taalontwikkeling menen 

na één maand, dat de ontwikkeling van hun kind(eren) vooruitgaat: “Ik raad iedereen aan om 

zich hierin te verdiepen want je krijgt zoveel terug!” aldus een cursist. 
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Toegankelijkheidsdag 

In oktober gingen de dames van de sectie Educatie en Voorlichting met de kraampje staan in 

Stadshart in het buurt van Stadhuisplein / Markt te Zoetermeer.  

De docenten, de tolk en 2 oud-cursisten van de gebarencursus gingen met de mensen 

praten over gebarentaal en de gebarencursus en ze wat gebaren leren. 

Zelfs kinderen zijn er nieuwsgierig naar en leerden ook wat vingerspelling. 

Er is zelfs een clowntje die de kinderen verblijdde met de ballonnen. En ons thema is: “Hoe 

gebaar je dit?”  

Op onze kraampje lagen wat spullen over gebaren die je kon kopen. Zoals een mok, boekjes 

en stickers. Deze werden wel wat verkocht. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



11 
 

 
 
Voorlichting 
 
Al een aantal jaren probeert WEZODO de samenleving te informeren door middel van 
voorlichting waar men als Doof persoon (voor spraak doof of doof geboren) tegen aanloopt. 
Men denkt vaak dat later doof geworden of plots doof tegen dezelfde beperking aanloopt. 
Om het verschil uit te leggen even hierbij het volgende. 
 
Doofheid in vroeg stadium wordt niet als fysieke beperking gezien maar als functionele 
beperking. Men ken namelijk de functie van het horen niet en daarmee is communicatie een 
probleem. Doof opgroeien ontwikkeld het een gedragspatroon dat leidt naar een ander 
cultuur. De kern hiervan is het verschil in woord denken en beeld denken zoals dat in het 
menselijke brein wordt verwerkt. 
Horenden zijn taaldenkers en Doven zijn beelddenkers en hebben daarmee in ogen van 
horenden een afwijking wat geen afwijking is. (Hoeveel horenden zijn beelddenkers dat niet 
als afwijking wordt beoordeeld of anders ADHD, autist of PDDnos.) Zelfs medisch praat men 
hier over reparatie van gehoor wat het probleem niet op lost en alleen horen mogelijk maakt. 
Er wordt niets gedaan aan de aanpassing van het menselijk brein. Het leren horen op latere 
leeftijd als volwassen persoon blijkt niet eenvoudig te zijn als je als baby niet of nauwelijks 
heb kunnen horen. Bovendien speelt de kwaliteiten van de persoon mee. Het is hier een 
cultuur verschil in taal denken en beeld denken. Hierdoor kan de samenleving deze groep 
van beeld denken niet zomaar opzij zetten door onbegrip zoals spreekwoord zegt onbekend 
maakt onbemind. 
 
Kortom voorlichting blijft hier belangrijk en wat is daar nu in 2016 van terecht gekomen. 
Vanuit WEZODO is voorlichting gegeven in samenwerking met Gehandicapten Platform 
Waddinxveen. De manier van voorlichting geven was hier beperkt en vanuit WEZODO is hier 
geprobeerd om wat verbetering te brengen. Dat bleek de Gehandicapten Platform 
Waddinxveen niet te begrijpen en tot onze verbazing hebben ze de samenwerking met 
WEZODO beëindigd.  
 
Pogingen om op basis scholen voorlichting te geven loopt nog niet ondanks de poginging. 
Eind van het jaar kregen we een verzoek om op een basisschool voorlichting te geven geeft 
ons hoop om op de ingeslagen weg door te gaan met de hoop dat er meer basisscholen 
gebruik willen maken van de Voorlichting wat Doof zijn ervaren en hoe ze communiceren. De 
TV uitzending in 2015 van de hokjesman over “De Doven” is hier een goed voorbeeld van. 
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WMO 
 
WMO voor Doven wordt nauwelijks gezien. De samenleving in het algemeen ziet 
doofheid als een gebrek van het horen. Soms vragen mensen zijn doof geboren en later 
doof geworden dezelfde. Vanuit het horende perspectief is deze vraag te begrijpen en 
moet dat met NEE beantwoorden. Bij het ouder worden gaat ook het gehoorachteruit en 
deze mensen krijgen door hun fysieke beperking hulp van de WMO. 
Met Doven worden ook zwaar slechthorenden bedoeld in het kader van communicatie 
beperking. Communicatie kan je niet zien. De uitvoerders (ambtenaren) bekijken dit 
fysiek en in dit geval zien ze dan dat Doven niet in aanmerking komen van de WMO. De 
uitvoerders WMO weten dat Doven hulpmiddelen krijgen van de zorgverzekeringswet 
en dat is persoon gerelateerd(ziektekostenverzekeraars). De hulpmiddelen van de 
zorgverzekeringswet zijn bedoeld als alternatief van telefonie en niet bedoeld voor 
video-spraak intercom. Hulpmiddelen voor telefonie (tekst en beeld) is gebonden aan de 
persoon die het aanvraagt. Video-spraak intercom is de taak van woningbeheerder 
omdat het aan het gebouw is gebonden. In deze zin worden de Doven benadeeld en 
gediscrimineerd bij afsluiting van portieken. Voorheen kon men tot vrij tot de voordeur 
komen en zolang dat mogelijk was is het geen probleem. Zodra de portiek wordt 
afgesloten zet men sluit men Doven van de vrijheid tot de voordeur. Met andere woorden 
de woningeigenaren van flats discrimineren hiermee mensen die geen controle hebben 
over binnenkomen van mensen maar de bewoners hiervoor wel verantwoordelijk stelt. 
Men zegt toch niet tegen een blinde ga maar auto rijden. Zo kan je mensen onthouden 
van controlemiddel die niet kunnen zien wie in de portiek staat om te beslissen over 
binnen komen van het gebouw. De woningeigenaar stelt hier de bewoners wel 
verantwoordelijk voor toegang tot het gebouw. 
Beeldintercom is woning gerelateerd en behoort tot de oude AWBZ wat nu onder de 
WMO valt. 
WeZoDo heeft hier veel werk van gemaakt nadat overleg met de WMO raad geen 
resultaten opleverde. De vraag is wat nu eigenlijk de functie is van de WMO. WeZoDo is 
nadat de eigen commissie toegankelijkheid ophield te bestaan door gegaan met 
toegankelijkheid van flats. 
De gesprekken met de woningbouwcorporatie leverde niets op en zien het probleem maar 
willen uit oogpunt van kosten en technische ingreep niet uitvoeren. De techniek heeft 
voldoende mogelijkheden om dit op te lossen maar de woningcorporaties zien de 
uitvoerbaarheid hiervan niet zitten. Ook de kosten van deze voorziening is betaalbaar alleen 
de flateigenaren willen hier niet voor opdraaien. Zonder hun toestemming gebeurt er niets. 
DE bewoners zijn afhankelijk van de woningeigenaar. De volgende logische stap hierna is de 
gemeente die verantwoordelijk is voor de huisvesting van de burgers. De gemeente heeft de 
zorg en de taak om mensen zolang mogelijk zelfstandig mogelijk en veilig te laten wonen. 
Als men niet meer kan staan in de douche wordt een klapzitje en handgrepen geïnstalleerd. 
De doel van de uitvoering is de duurzaamheid en levensbestendigheid van de woning te 
bevorderen. Ook als traplopen moeilijk kan men in aanmerking komen voor een stoellift. Wat 
is hierbij het verschil dat beeldintercom dat gebonden is aan de woning om te kunnen zien 
wie er voor de portiekdeur staat? Blijkbaar zien de uitvoerders het anders en blijven tot nu 
toe steeds naar de kostenverzekeraars wijzen. Dit was de aanleiding om de politieke partijen 
in de gemeenteraad op de hoogte te stellen en hiervoor een motie in te dienen. De 
gemeenteraad heeft unaniem de motie voor beeldintercom aangenomen en daarmee de 
uitvoerders van de WMO aangegeven dit uit te voeren. Tot op heden blijft de gemeente in 
nevelen gehuld wat de uitvoering betreft. Als de WMO is toegekend breng men het in 
rekening terwijl de uitvoering nog niet is uitgevoerd of niet wordt uitgevoerd. Daar 
wordt niet op gecontroleerd hebben we dit jaar moeten constateren. 
Reacties van veel Doven is dat de uitvoering onduidelijk is en daardoor de voorziening 
mislopen door onbegrip. 
Enkelen hebben de voorziening gekregen en dat zien we als een winst puntje. Hopelijk 
wordt de komende jaar hier verbeteringen aangebracht. 
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In 2016 hebben weer veel mensen gebruik gemaakt van het inloopspreekuur van GGMD.  

Maatschappelijk werk:  
Op het spreekuur van maatschappelijk werk kwamen mensen die hulp vroegen bij het lezen 
en het schrijven van brieven/e-mails en het contact leggen met instanties. Deze hulp hebben 
we kunnen bieden door samen met de mensen te bellen en samen brieven/e-mails  te lezen 
en te schrijven, waarbij de maatschappelijk werker uitleg gaf van taal en inhoud.  
Daarnaast waren er vragen op het gebied van financiën en huisvesting, zoals hulp bij het 
aanvragen van toeslagen en Digid, inschrijven bij de woningbouw en aanvragen van urgentie 
en hulp bij het inschrijven van andere woonvormen. Deze hulp hebben we geboden door 
samen verschillende formulieren hiervoor in te vullen, te bellen naar de betreffende instanties 
en uitleg te geven aan het vervolgtraject van de aanvraag.  
In sommige gevallen waren de problemen te complex voor het inloopspreekuur en zijn 
mensen doorverwezen naar GGMD voor aanmelding en intake.  
 
Loopbaanbegeleiding:  
Het spreekuur van loopbaanbegeleiding is 1 keer per maand, elke 4e dinsdag.  
In het afgelopen jaar is er zeer beperkt aantal mensen geweest met vragen over het doen 
van vrijwilligerswerk en het zoeken naar betaald werk.  
In november was er een thema-ochtend Communiceren op het werk. Daar zijn helaas geen 
aanmeldingen voor geweest.  
 
De Gelderhorst: 
Per 2016 werd de dagbesteding De Waterlelie niet meer verzorgd door De Gelderhorst, het 
is nu overgenomen door GGMD. 
Zo kan de dagbestedingen van De Waterlelie en Duinroos nog voortbestaan. 
 
Vanuit GGMD wordt af en toe lezingen gehouden bij WeZoDo in Ik-Jij-Wij Samen 
bijeenkomsten zoals over WeZoDo, EHBO en Brandveiligheid. 
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Dagrecreatie de Waterlelie en de Duinroos 
 
In het jaar 2016 is veel gebeurd bij de dagrecreatie. 
 
Per 1 april 2016 is de dagrecreatie overgenomen door de GGMD. 
Nu werken de activiteitenbegeleiders namens de GGMD. Zij werken dus niet meer namens 
de Gelderhorst. 
 
In augustus is Yvette Lentink vertrokken bij de dagrecreatie. 
Zij heeft 10 jaar op de dagrecreatie in Zoetermeer gewerkt! 
Yvette heeft een andere baan gevonden zodat zij minder hoeft te reizen vanuit Best. 
Dat vonden wij allemaal erg jammer, maar we hebben afscheid genomen op een mooie 
zomerse dag met het eten van lekkere pannenkoeken, geven van mooie cadeaus en 
natuurlijk ook hier en daar een lach en een traan! 
 
Er werkt nu, samen met Sandra Benning, een nieuwe activiteitenbegeleider: 
Ronald Blokland. Hij werkt ook op andere dagrecreaties zoals Soesterberg, Dordrecht en 
Best. 
 
De dagrecreatie is nog steeds elke 3e dinsdag van de maand. 
 
Wat hebben wij gedaan in 2016? 
 
Lezingen of workshops: 
Tolkcontact, kennismaking met GGMD, stoelyoga van dove yoga-docente. 
 
Creatief: 
Paasstukje maken met verse bloemen en planten, herfststukje in een wijnglas. 
 
Uitstapjes: 
Wandeling met gids door de natuur rondom het oude dorp van Zoetermeer, kerstmarkt 
Intratuin Zevenhuizen, bezoek en rondleiding Kentalis Onderwijs Zoetermeer, pannenkoeken 
eten bij de Pannenkoek en bij de Binnentuin. 
 
Spel of overige: 
Quiz van deelnemer, quiz over 10 jaar dagrecreatie, presentatie van Yvette over Cuba. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Presentatie 

Tolkcontact 

Februari 2016 
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Expositie “De kunst van Zien” 
 
Op Het Gebarenplein werd met flink aantal belangstellenden de expositie “De Kunst van 
Zien” geopend door de wethouder van de gemeente Zoetermeer, Isabelle Vugs, op het 
gebied van Welzijn en Zorg, samen met doofslechtziende Cora Vos. 
Tijdens de expositie waren er 15 schilderijen te zien die gemaakt zijn door de 
doofslechtzienden naar aanleiding van een foto met een bloem. 
 
Stichting WeZoDo was er trots op, dat de expositie op hun locatie werd gehouden, dit vooral 
dankzij de inbreng van Annet Eikelboom van Kentalis.  
 
Er werd ook workshops gehouden, waarbij men een speciale bril opzette. De bril had het 
zicht beperkt tot koker of ander vorm en dan moet je zelf proberen een tekening maken, wat 
het erg moeilijk is. Zo kan men ervaren hoe de doofslechtzienden zien. 
 
 

        
                                 Opening     Voorbeeld foto > kunstwerk 
 
 

 
 

 
Workshop 
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Diverse activiteiten  
 
WeZoDo – 35 jarig jubileum reis 
Naar aanleiding van de jubileum is een weekendreisje gemaakt naar het oosten van het 
land. Het volgende werden bezocht: Orchideeënhoeve, Ameland en Giethoorn. 
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Don Bosco heeft 80-jarig jubileum gevierd met dagtrip naar Waalwijk. Waar ze een bezoek 
brachten bij de Nederlands Leder & Schoen Museum. Hierna hebben ze een rondvaartboot-
tocht bij de Biesbosch. 
 

          
 
 

 
DoKiZo heeft een leuke Halloween en Sinterklaasfeest georganiseerd voor de kinderen tot 
en met 12 jaar.   
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NDMC Freedom heeft diverse motortrips gedaan, waarvan zelfs naar Duitsland en België 
werden gereden, Monsterrit van 316 km hebben ze gereden! 
Bij enkele trips sluiten ze dan af bij Het Gebarenplein met etentjes. 

 

      
 
 
Zoetermeermin 
Om nu weer wat anders te doen dan een fietstocht heeft Zoetermeermin een wandeltocht 
van 10 km georganiseerd in Zoetermeer.  Het is wel in de handen van de grote organisator > 
Stichting Floravontuur Promotie Zoetermeer. 
Namens Zoetermeermin deden er 34 deelnemers mee in verschillende leeftijden, de jongste 
is 1 jaar en de oudste 71 jaar! 
 

 
 
ZoeterContact 
De commissie heeft in september een 15 jarige lustrum gevierd. Het idee ontstond doordat 
er veel werklozen, alleenstaanden of ouderen alleen thuis zitten. Om hun uit de isolement te 
halen werd deze commissie opgericht. 
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ZoeterSpellen 
Heeft in 2016 2x toernooien gehouden; Lentetournooi en Oudejaarstournooi, met goede 
opkomst. 
 

 
 
 
 
Verder hebben andere commissies: Ouderen Samen Op Weg, De Oorsprong, 
ZoeterPlussers, Kreado, Racing Carrera Team, Open Computerdag, Zoetermeermin, 
Filatelie, ZoeterSpellen en ZoetersRoemers hun activiteiten gehouden, o.a. lezing, 
workshop, excursie, spelavond, creativiteitten, klaverjassen, rummicub, sjoelen en 
bingo,culinaire avonden, cursus klaverjassen. 
 
 
 
CBG  
 
Commissie Bijzondere Gelegenheden heeft gezellige zomer-bbq georganiseerd. 
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Werkgroep “Nee Tegen De Verhuizing” 

Tom Voskuijl maakt deel uit van de werkgroep. Hij heeft mandaat gekregen van de Stichting 
WeZoDo om contacten te houden met de betreffende personen bij de gemeente Zoetermeer. 
 
De werkgroep heeft advies ingewonnen bij de anderen en is aangevuld met die adviezen om 

in reactie te komen op het besluit van de gemeente Zoetermeer (Projectleider afdeling 

Samenleving en Assetmanager van Vastgoed). Er werd gezegd dat er sloopplan is voor Het 

Gebarenplein. 

De wethouder, de heer Taco Kuiper, heeft Het Gebarenplein bezocht en heeft goed indruk 

gekregen over de staat van Het Gebarenplein. Hij zal in de raadscommissie bespreken. 

In december werd nog toespraak gehouden tijdens de raadsvergadering bij de stadhuis door 

Aleidus Aalderink namens WeZoDo. Er was veel belangstelling vanuit WeZoDo. 

 

 

 
 
 

 
 
 

 
We hopen ten zeerste op een Happy End in 2017! 

https://www.facebook.com/wezodo/photos/a.1339325726139690.1073742120.105704282835180/1339326932806236/?type=3

